
Главният секретар на БФС в предаването

Антидот по БСТВ на 26.05.2021 г.

Докъде стигна развитието на електронната рецепта и защо се отлага приключването на хартиените бланки за

свободна продажба.

Цялото интервю можете да видите ТУК.

https://www.youtube.com/watch?v=0m7abicGS6s

